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П Р О Т О К О Л 
 

София, 29.11.2023 г. 

 

от Обществено обсъждане 

 

на проект на решение относно заявление от „Ситигаз България“ ЕАД за 

утвърждаване на цени за пренос на природен газ по газоразпределителната мрежа, 

цени за снабдяване с природен газ от краен снабдител и цени за присъединяване 

на клиенти към газоразпределителната мрежа на обособена територия Тракия и 

общините Кърджали, Велинград, Павел баня, Гурково, Твърдица и Брацигово, за 

регулаторен период 2024 – 2026 г. 

 

 

Днес, 29.11.2023 г. от 10:50 ч. в сградата на Комисията за енергийно и водно 

регулиране (КЕВР, Комисията) се проведе обществено обсъждане на Комисията в 

състав „Енергетика“, ръководено от председателя доц. д-р Иван Н. Иванов. 

На общественото обсъждане присъстваха членовете на Комисията Александър 

Йорданов и Благой Голубарев, и главният секретар Росица Тоткова (без право на глас).  

На общественото обсъждане присъстваха М. Димитров – директор  на дирекция 

„Природен газ“ и Р. Тахир – началник на отдел „Цени, лицензии и пазари – природен 

газ“ в КЕВР. 

 

Заседанието беше излъчено в реално време чрез интернет страницата на 

Комисията. 

 

Председателят Иван Н. Иванов откри обсъждането и констатира, че има кворум 

и не са налице правни пречки за провеждането му. 

 

Чрез съобщение на интернет страницата на Комисията, съгласно решение на 

КЕВР по Протокол № 357 от 23.11.2023 г., т. 2, за участие в общественото обсъждане 

на проекта на решение относно заявление от „Ситигаз България“ ЕАД за утвърждаване 

на цени за пренос на природен газ по газоразпределителната мрежа, цени за снабдяване 

с природен газ от краен снабдител и цени за присъединяване на клиенти към 

газоразпределителната мрежа на обособена територия Тракия и общините Кърджали, 

Велинград, Павел баня, Гурково, Твърдица и Брацигово, за регулаторен период 2024 – 

2026 г. са поканени заинтересовани лица по смисъла на чл. 14, ал. 2 от Закона за 

енергетиката - държавни органи, браншови организации, енергийни предприятия. 

 

Тема на общественото обсъждане е проект на решение относно заявление от 

„Ситигаз България“ ЕАД за утвърждаване на цени за пренос на природен газ по 

газоразпределителната мрежа, цени за снабдяване с природен газ от краен снабдител и 
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цени за присъединяване на клиенти към газоразпределителната мрежа на обособена 

територия Тракия и общините Кърджали, Велинград, Павел баня, Гурково, Твърдица и 

Брацигово, за регулаторен период 2024 – 2026 г., изготвен от работна група в състав: 

Милен Димитров, Елена Маринова, Ремзия Тахир, Хриси Йорданова, Михаела 

Андреева, Любослава Джоргова, Теодор Хиков, Рада Башлиева. 

 

Съгласно решение на КЕВР по Протокол № 357 от 23.11.2023 г., т. 2, е осигурена 

и възможност за дистанционно участие чрез програмата за съобщения Skype. 

 

С писмо на КЕВР с изх. № Е-15-35-24#6/23.11.2023 г. като заинтересовани лица 

са поканени Федерация на потребителите в България, Българска национална 

асоциация активни потребители, Комисия за защита на потребителите, „Ситигаз 

България“ ЕАД, община Белово, община Братя Даскалови, община Брацигово, 

община Брезово, община Велинград, община Гурково, община Гълъбово, община 

Димитровград, община Казанлък, община Калояново, община Кричим, община 

Куклен, община Кърджали, община Лесичово, община Марица, община 

Минерални бани, община Мъглиж, община Николаево, община Опан, община 

Павел баня, община Перущица, община Пловдив, община Раднево, община 

Раковски, община Родопи, община Садово, община Септември, община 

Симеоновград, община Стамболийски, община Съединение, община Твърдица, 

община Харманли, община Хасково и община Чирпан. 

 

Заявили участие в общественото обсъждане са: 

• г-н Матей Чолаков - представител на община Кърджали (чрез програмата за 

съобщения Skype); 

• г-н Пламен Курумилев - секретар на община Твърдица (чрез програмата за 

съобщения Skype); 

• г-н Александър Кожухаров – председател на Съвета на директорите на 

„Ситигаз България“ ЕАД. 

 

Федерация на потребителите в България, Българска национална асоциация 

активни потребители, Комисия за защита на потребителите, „Ситигаз България“ ЕАД, 

община Белово, община Братя Даскалови, община Брацигово, община Брезово, община 

Велинград, община Гурково, община Гълъбово, община Димитровград, община 

Казанлък, община Калояново, община Кричим, община Куклен, община Лесичово, 

община Марица, община Минерални бани, община Мъглиж, община Николаево, 

община Опан, община Павел баня, община Перущица, община Пловдив, община 

Раднево, община Раковски, община Родопи, община Садово, община Септември, 

община Симеоновград, община Стамболийски, община Съединение, община Харманли, 

община Хасково и община Чирпан не са заявили присъствено участие или 

дистанционно участие. 

 

Доц. д-р Иван Н. Иванов: 

В съответствие с практиката на Комисията за енергийно и водно регулиране за 

общественото обсъждане ние сме поканили организации и общини, които имат 

отношение към разглежданите цени. Това е Федерация на потребителите в България, 

Българска национална асоциация активни потребители, Комисия за защита на 

потребителите, след това следва списъкът на всички общини, които ще бъдат 

снабдявани от „Ситигаз България“ ЕАД, и които ги засяга тези цени. За съжаление от 

целия дълъг списък откликнаха община Кърджали, като г-н Матей Чолаков е 



 

 

3 
 

[TLP-WHITE] 

Ниво 0 
 

представител на община Кърджали. Останах с впечатление, че ще участва присъствено. 

Тук ли е в залата, понеже не е отбелязано? Така, той ще се свърже с нас по канала за 

комуникация Skype. От община Твърдица – г-н Пламен Курумилев, който е секретар на 

общината. Предполагам, че и той ще бъде по Skype. 

Най-напред да чуем г-н Матей Чолаков, който ще бъде представител на община 

Кърджали. 

 

Служител от КЕВР потърси г-н Матей Чолаков, представител на община 

Кърджали, за видео разговор чрез програмата за съобщения Skype. 

 

Доц. д-р Иван Н. Иванов: 

Здравейте, г-н Чолаков.  

 

М. Чолаков - представител на община Кърджали: 

Здравейте. 

 

Доц. д-р Иван Н. Иванов: 

Явно се чуваме добре, и така се и виждаме. Г-н Чолаков, моля, изразете 

становище по проекта на решение, свързан с утвърждаване на цените на „Ситигаз 

България“ ЕАД. Слушаме Ви. Това ще е всъщност становище на община Кърджали. 

 

М. Чолаков - представител на община Кърджали: 

Да. Становище? 

 

Доц. д-р Иван Н. Иванов: 

На общината, на община Кърджали. Какво е то, да го изразите. Това питам. 

 

М. Чолаков - представител на община Кърджали: 

Ние нямаме становище. 

 

Доц. д-р Иван Н. Иванов: 

Тогава да Ви запитам в лично качество. Имате ли възражение по проекта на 

решение, който Комисията за енергийно и водно регулиране е изготвила? 

 

М. Чолаков - представител на община Кърджали: 

Не. 

 

Доц. д-р Иван Н. Иванов: 

Нямате. Нямате възражения и забележки. Благодаря Ви, г-н Чолаков. Това беше 

важно за нас, защото Вие всъщност сте представител на община Кърджали. Благодаря 

за участието и Ви желая успешен ден. 

Моля да бъде осъществена връзка с г-н Пламен Курумилев - секретар на община 

Твърдица. 

 

Служител от КЕВР потърси г-н Пламен Курумилев, секретар на община 

Твърдица, за видео разговор чрез програмата за съобщения Skype. 

 

Доц. д-р Иван Н. Иванов: 

Г-н Курумилев, чувате ли ни?  

 

Пл. Курумилев, секретар на община Твърдица: 
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Здравейте. 

 

Доц. д-р Иван Н. Иванов: 

Здравейте. Моля Ви, изразете становище по проекта на решение за цени на 

„Ситигаз България“ ЕАД, проект, който е изготвен от работната група на Комисията, и 

в момента е на разглеждане на общественото обсъждане. Слушаме Ви. 

 

Пл. Курумилев - секретар на община Твърдица: 

Ало, здравейте. Чувате ли ме? 

 

Доц. д-р Иван Н. Иванов: 

Чуваме Ви добре. А Вие чухте ли въпроса, който зададох към Вас? Прекъсна ли 

връзката? 

 

Пл. Курумилев - секретар на община Твърдица: 

Благодаря Ви. Община Твърдица разгледа проекта за решение. Не е изготвила 

становище. В лично качество аз също го разгледах. Не възразяваме срещу направеното 

предложение. 

 

Доц. д-р Иван Н. Иванов: 

Благодаря Ви. Това е важно за нас. И така, няма възражения не само от община 

Кърджали, но и от община Твърдица. Становище, което беше изразено от г-н 

Курумилев. Благодаря Ви за участието, г-н Курумилев. Вие сте секретар всъщност на 

общината. Желая Ви успешен ден. 

Колеги, ако няма въпроси към г-н Кожухаров, тогава насрочвам закритото 

заседание, на което Комисията за енергийно и водно регулиране ще излезе с решение 

по заявлението от „Ситигаз България“ ЕАД за утвърждаване на цени за пренос на 

природен газ по газоразпределителната мрежа, цени за снабдяване с природен газ от 

краен снабдител и цени за присъединяване на клиенти към газоразпределителната 

мрежа на обособена територия Тракия и общините Кърджали, Велинград, Павел баня, 

Гурково, Твърдица и Брацигово, за регулаторен период 2024 – 2026 г., за 20.12.2023 г., 

което ще Ви позволи, г-н Кожухаров, от 01.01.2024 г. да работите с цените, които ще 

бъдат утвърдени от Комисията. 

На общественото обсъждане не се обърнах към Вас да Ви дам думата, защото 

нямаше никакви възражения или коментари по повод на проекта на решение. 

 

Ал. Йорданов – член на КЕВР: 

Г-н Председател, само за протокола да отбележа, че дирекция „Природен газ“ не 

съобщава за нови факти и обстоятелства и в хода на общественото обсъждане, които 

биха били от значение за административното производство. 

 

Доц. д-р Иван Н. Иванов: 

Благодаря Ви, г-н Йорданов. Това е така. И при това положение, като Ви 

благодаря за участието, г-н Кожухаров, пожелавам Ви успешен ден и закривам 

заседанието. 

 

Ал. Кожухаров – председател на Съвета на директорите на „Ситигаз 

България“ ЕАД: 

Благодаря, г-н Председател. Желая Ви и аз всичко хубаво! 
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Приложение: 

1. Писмо на КЕВР с изх. № Е-15-35-24#6/23.11.2023 г. - покана до 

заинтересованите лица относно заявление от „Ситигаз България“ ЕАД за утвърждаване 

на цени за пренос на природен газ по газоразпределителната мрежа, цени за снабдяване 

с природен газ от краен снабдител и цени за присъединяване на клиенти към 

газоразпределителната мрежа на обособена територия Тракия и общините Кърджали, 

Велинград, Павел баня, Гурково, Твърдица и Брацигово, за регулаторен период 2024 – 

2026 г. 

 

 

      

ЧЛЕНОВЕ НА КЕВР:   ПРЕДСЕДАТЕЛ:   

 

       

.................................................                          ИВАН Н. ИВАНОВ 

 А. Йорданов 

 

................................................. 

 Б. Голубарев 

 

     ГЛАВЕН СЕКРЕТАР: 
 
   

РОСИЦА ТОТКОВА 
 

 

 

Протоколирал: 

 А. Фикова - главен експерт 


